
8. Zápis z jednání správní rady §vazku obcí rrDrahanská vrchovina..
29. srpna 2019 v 9:00 hodin v Nových Sadech

PřítomnÍ: J. Fládr, D. Hlavsa D: KŤižová, A. Majchrrák, L. Marišler, J. Pořízek,
L. Pospíšil, S. Švarcová,H. Šíblová, J. Šteflíček

Pozdní příchod:
Omluvení : K. Ševčíko vá, Z. Hermanová
Ho sté : Mgr. Novotný, zastupitel Ježkovic

Starosta obce pan Jiří Šteflíček přivítal všechny přítomné a předal slovo předsedovi, který pověřil
vedením schůze místopředsedkyni, Hanu Šíblovou, ta konstatovala, že piog.u- byl zasián všem
písemně.
P. Pořízek požádal o krátké vystoupení Mgr. Novotného, který nabízí počítaěové kurzy pro veřejnost.
Také nabízí jednoduché ovládání tabletů, chytrých telefonů apod. Pošle informační leták do zpravodajů.

Program:
l. Zahájení a schválení programu jednání
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace na rok 2019
6. Ruzné
7. Závér

Usnesení č. 1:
Správní rada schvaluje program správní rady.
Přítomno: 10 členů Pro: 10 hlasů Proti:0 Zdržel se:0

2) Yolba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
H. §Íblová navrhuje jako ověřovatele zápisu pana L. Marišlera a pana J. Pořízka a zapisovatelku
S. Svarcovou, K návrhu nebyly připomínky.

Usnesení č. 2:
Správní rada schvaluje
S. Švarcovou,
Přitomno: 10 ělenů

jako ověřovatele pana L. Marišlera a pala J. Pořízka a zapisovatelku

Pro: 10 hlasů Proti: 0 Zdržel se:O

Pro: 10 hlasů Proti: 0 Zdrže| se:0

3) kontrola plnění usnesení z poslední správní rady
a) Starosta Nových Sadů - svolání SR - splněno

4) Hospodaření svazku
Tabulka hospodaření bude zaslána z důvodu dovolené ažv záii.

Předseda předložil rozpočtová opatření č. 3 a 4.

Usnesení č. 3:
Správní rada bere na vědomí rozpočtová opatření č. 3 a 4.
Přítomno: 10 členů

5) Dotace na rok 2019
Svazek požáďal o dotaci na kontejnery a drtiě odpadu ze zahrad z OPŽP. Do dotace se chtěly zapojit
téměř všechny obce svazku, ale dotace bylazamitnuta.
Pi Šiblova podala informace o nové výzvě na poskYnutí dotace na kontejnery. Budeme řešit příští
správní radu.



6) Rgzné
- PÍ Svarcová se dotazuje na néaor členů SR na Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sítě soc.
služeb ORP Vyškov.
Prozatím starostové nebudou podporovat schválení smlouvy, chceme znátvytlžitelnost služeb našimi
oběany, chceme znát, zda do vyúětování provozních nákladů jsou zahrnuty daňové přijmy za
obyvatele domovů - úkol trvá do příští správní rady.
- PÍ KříŽová upozorňuje, že na webu svazku nejdou otevřít zveřejňované dokumenty - vyřeší
předseda

7\ Závér
PfiŠtí správní rada proběhne 19. 9. 2019 v Podomí, pozvánky na SR rozešle
K. Ševčíková.

Zapsala: Světlana Švarcová

ověřovatelé: Lukáš Marišler Josef pořízek

předseda svazku Ing. Adam Majchrák se sídlem
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